

Bestyrelsesmøde Maglebjerg Sportsrideklub mandag den 19. april 2021 kl. 19.00

Dagsorden

- 19.00
1. Godkendelse af dagsorden
 2. Valg af ordstyrer
 3. Formanden har ordet
 - Hvad er der sket siden sidst?
 - Hjemmesiden
 - Sociale medier
 4. Kassereren har ordet
 - Medlemstal
 - Bank og konto
 5. Dansk rideforbund
 - Processen gennemgås
 - Sikkerhedspolitik
 - Hvem gør hvad?
 6. Kontrakt Maglebjerg Ridecenter
 - Udkast
 - Forventningsafstemning
 - Hvem arbejder videre med dette?
- Næste møde
 - Eventuelt
 - Lukket møde
- 21.00
- Slut

Referat af bestyrelsesmøde den 19 april 2021 kl 19.00 på TEAMS

Deltagere:

Christina Kryder Andersen
Henrik Karmark
Mette Tving Andersen
Malene Botoft Johansen
Stine Steen Pedersen

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2. Valg af ordstyrer

Christina—og referent

3. Formanden har ordet

- **Hvad er der sket siden sidst?**

Vi har nået vores medlemstal og det er fantastisk. Mette vil fortælle om detaljerne senere.

- **Hjemmesiden**

Christina fortæller at det skrider langsomt fremad, men tiden har været knap. Desværre var det nogle problemer med designet og derfor måtte der laves en del om.

Hjemmesiden vil være oppe og køre i løbet af Maj hvis alt går som det skal.

- **Sociale medier**

Claudia er på vores sociale medier sammen med Christina og der kommer stille og roligt mere gang i siderne. Dette skal også systematiseres så godt det kan.

Der udarbejdes en plan for 3 måneder frem i tiden. Dette gør Christina og Claudia sammen.

4. Kassereren har ordet

- **Medlemstal**

Mette beretter at vi er nok medlemmer til at gå i gang med processen med DRF. Der kom lige de sidste medlemmer for et par dage siden.

- **Bank og konto**

Mette følger op på processen, som har trukket ud. Alle bestyrelsesmedlemmer skal legitimeres med nem-id og pas. Så snart alt er klaret kan der opkræves kontingent og startes processen med DRF.

5. Dansk rideforbund

- **Processen gennemgås**

Vi skal have et møde med Majbritt Viffeldt fra DRF, men dette kan først blive arrangeret når vi har bankkonto og kan betale administrationsgebyr.

- **Sikkerhedspolitik**

Malene og Heidi udarbejder sikkerhedspolitik til næste bestyrelsesmøde.

- **Hvem gør hvad?**

Christina taler med Maibritt og får datoer til infomøde.

6. Kontrakt Maglebjerg Ridecenter

- **Udkast**

Henrik udarbejder et udkast til kontrakt og vi taler om det på næste møde.

- **Forventningsafstemning**

Der holdes møde med Anne om hvad vi hver især forventer og hvordan vi får det bedste samarbejde. Anne får vores udkast til kontrakt så snart det er lavet og så tager vi møde efterfølgende, så hun har mulighed for at komme med ændringer og tiltag.

7. Næste møde

Næste møde afholdes mandag den 3 maj. 2021 kl 19.00 på TEAMS

Christina indkalder.

8. Eventuelt

LOGO blev vendt og præsenteret. Vi blev enige om at tage kontakt til Lise Svan for at høre om hun ville lave et udkast til os. Mette er tovholder på dette.

9. Lukket møde (ej nødvendigt)

10. Slut